
Folketingets Kommunaludvalg har den 3. december 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 21 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed 
besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

Spørgsmål nr. 21:
"Ministeren bedes be- eller afkræfte, om det, som angivet i to indkomne hø-
ringssvar, og som er bekræftet af flere uafhængige skatteeksperter på Jyl-
lands-Postens forside den 30. november 2010, er korrekt, at lovforslaget kan 
indebære situationer, hvor grundejere med identiske ejendomsvurderinger kan 
blive opkrævet forskellig ejendomsskat."

Svar:
Der henvises til besvarelsen af spørgsmål 9.

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   Søren H. Thomsen
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